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Zowel van de openbare school Het Einder, de Jenaplanschool De Pandelaar, als van 
de Berglarenschool , alle drie  in Gemert, horen wij dat het ventilatiesysteem niet 
voldoende functioneert. Dit heeft tot gevolg dat er met de ramen open moet worden 
lesgegeven gelet op het coronavirus. Minister Slob heeft hierover al eerder gezegd, 
dat deze problemen snel opgelost dienen te worden en dat de rijksoverheid hiervoor 
extra geld beschikbaar stelt.
 
1. Is het probleem bij de gemeente bekend ? 
Ja.
 
2.            Speelt dit probleem ook bij de andere scholen van GOO ? 
Ja, het speelt in ieder geval ook bij De Bakelaar en Het Venster.
 
3.            Zo ja, wat is hieraan gedaan; welke actie(s) . 
Het is aan het schoolbestuur om acties te ondernemen. Van Stichting GOO is bekend dat ze 
De Bakelaar prioriteit geven om te starten met een renovatie en daarbij het binnenklimaat 
meenemen. Het Commanderij College heeft reeds diverse investeringen gedaan om het 
binnenklimaat te optimaliseren. PlatOO heeft een onderzoek gedaan en voorstel naar de 
gemeente gestuurd met de vraag om dit te betrekken bij het programma 
onderwijshuisvesting 2022. Vanuit het Rijk is er een ventilatieregeling (SUVIS) aangekondigd 
die per 4 januari 2021 is geopend. Het college heeft de schoolbesturen gemachtigd om 
aanvragen voor subsidie in te dienen. Voor De Pandelaar en Stg. GOO (De Bakelaar) is er 
een aanvraag ingediend. 
 
4.            De kinderen, maar ook de leerkrachten van De Pandelaar hebben het koud en 
er wordt gestookt voor de buitenlucht. Een situatie waar z.s.m. een einde dient te 
komen. Nu de winter voor de deur staat wordt het probleem steeds meer urgent en is 
snel ingrijpen gewenst. Wanneer is het probleem opgelost ? 
Dat is nu nog niet te zeggen. Los van het feit dat de Rijksoverheid aangeeft dat het in 
beginsel aan de scholen  is om actie te ondernemen, is in de Rijksventilatieregeling 
opgenomen dat schoolbesturen en gemeenten met elkaar in overleg moeten over de 
cofinanciering met betrekking tot verbetering van het binnenklimaat. In het bestuurlijk overleg 
met de schoolbesturen in december 2020 is dit aan de orde geweest. Met het bestuur van 
De Pandelaar heeft er op 6 januari 2021 nog een afzonderlijk overleg plaatsgevonden. Naar 
aanleiding hiervan zal het college eind januari een besluit nemen, waarbij uitgangspunt zal 
zijn dat alle scholen in onze gemeente in dit kader gelijk zullen worden behandeld.


